
ک  پرســـپولیس روز دوشـــنبه و به فاصله سه روز مانده به دیدار با آلومینیوم ارا
ینـــات خـــود را در ورزشـــگاه شـــهید کاظمـــی پیگیـــری کرد. هـــوای خوب  تمر
ی دیروز کمک کرد تا سرخپوشان تمرین با نشاطی را برگزار کنند. در این  بهار
تمرین محمدحســـین کنعانی زادگان و علیرضا بیرانوند غیبت داشـــتند این 
درحالی اســـت که ملی پوشـــان تیم های دیگر از روز یکشنبه خود را به مربیان 
کید کرده بود که سه  باشگاهی شان معرفی کردند. در این میان اوسمار هم تا
ملی پوش تیمش بعد از چهار روز استراحت از روز یکشنبه در تمرین حاضر 
شوند که آنها ابتدا مخالفتی نمی کنند اما به یکباره کنعانی و بیرانوند در تماس 
با یکی از اطرافیان تیم اعلام می کنند که دو روز بیشتر مرخصی می خواهند. 
موردی که با استقبال اوسمار مواجه نمی شود؛ چراکه تیمش روز پنجشنبه باید 
ک مقابل آلومینیوم ارائه دهد. جالب اینکه باشگاه  ی سنگین را در ارا یک باز
پرسپولیس در این زمینه از دو ملی پوش تیمش حمایت کرده و برای اینکه این 
موضوع حاشیه ســـاز نشـــود در سایت رسمی خود اعلام می کند ملی پوشان با 
( به تمرینات برگردند  هماهنگی با کادرفنی قرار است از روز سه شنبه )امروز
گر از روز یکشنبه آمده داوطلبانه این کار را انجام داده است! در  و ترابی هم ا
ی روز پنجشنبه  این میان حضور بیرانوند در ترکیب اصلی پرسپولیس در باز
قطعـــی اســـت و نگرانـــی بابت این موضوع ندارد اما درمـــورد کنعانی باید دید 
گر یحیـــی گل محمدی  اوســـمار چـــه تصمیمـــی خواهد گرفت. قدر مســـلم ا
یکن به خودشان اجازه نمی دادند دو روز  ســـرمربی پرســـپولیس بود این دو باز

قبل از مسابقه و بعد از شش روز استراحت به تمرینات برگردند. 

چرا پرسپولیس برای جذب خدابنده لو تلاش نکرد؟
همان طـــور که هفته گذشـــته خبـــر داده بودیم، انتقال محمـــد خدابنده لو به 
مانند بازگشـــت بشـــار رســـن به این تیم منتفی است. از این جهت که یکی از 
یش در یک ماه اخیر این  هافبک های پرسپولیس به خاطر رابطه خوبش با درو
یکنی به جمع نفرات میانی اضافه نشود. در همین  خواســـته را داشـــت که باز
راســـتا هم باشـــگاه پرسپولیس برای جذب خدابنده لو به یک نامه به باشگاه 
یکن  مس بسنده کرد و این باشگاه هم در جواب نامه خواستار معاوضه این باز
یگی شد و تا روز چهارشنبه هفته گذشته هم به پرسپولیس مهلت  با مسعود ر
داد تـــا شـــرایطش را اعـــلام کند که این اتفاق رخ نـــداد. جالب اینکه مدیریت 

یکن خواســـت بـــرای رضایتنامه اش اقدام  باشـــگاه مطابـــق معمول از خود باز
کند و خدابنده لو هم وقتی دید در این انتقال تنهاست تصمیم به بازگشت 
ینـــات تیمـــش گرفت. در کل عدم انتقال خدابنده لو و بشـــار به جمع  بـــه تمر
یش در  سرخپوشـــان همـــان چیزی بود کـــه هافبک محبوب ایـــن روزهای درو

جمع سرخپوشان می خواست. 

»اورونوف« دردسر جدید اوسمار
باشـــگاه پرســـپولیس در فعالیت های نقل و انتقالاتی خود باز هم خلاف نظر 
سرمربی اش اقدام کرد. از این جهت که اوسمار برای تیمش درخواست جذب 
یاد، قدرت حفظ توپ و  یـــک مهاجـــم نوک بلندزن با خصوصیـــات دوندگی ز
گلزنـــی بـــالا داده بـــود تا او را جانشـــین مهاجم ســـوئدی تیمش کنـــد اما با نظر 

ینگر و پشـــت  یکن و مدیریت باشـــگاه، اورونوف که ذاتا یک باز
مهاجم است جذب شد. این در حالی 
اســـت که پرســـپولیس در این پست او 

نفراتی چـــون مهدی ترابی، امید 
عالیشـــاه، ســـعید صادقی، 

گر قرار باشـــد  یکن جوان در تمرینات دارد. اورونوف ا وحید امیری و چند باز
ی کند باید بـــا نفرات نامبرده رقابت  ینگـــر راســـت یا چپ( باز در کناره هـــا )و
یکنان  گر قرار باشد در سیستم 1-4-1-4 مورد علاقه اوسمار یکی از باز کند. ا
یگی، ســـروش رفیعی و ســـینا اسدبیگی رقابت  میانی باشـــد باید با مســـعود ر
ی در پست یکی از دو  ی ارونوف چندان به باز کند. هرچند خصوصیات باز
هافبک های میانی پرســـپولیس نمی خورد. برای نوک خط حمله نیز اوســـمار 
یکنی با  که او باز یکن ازبک حساب کند؛ چرا ی این باز چندان نمی تواند رو
خصوصیاتی متفاوت می خواهد. به هر شکل اوسمار برای انتخاب ترکیب 
یکن در خط میانی و حمله تیمش  ایده آل و راضی نگه داشـــتن این همه باز
کیفیتی اســـت که توانایی  یکن با کار ســـختی پیش رو دارد. البته اورونوف باز

ی و گلزنی دارد.  یساز بالایی در باز

جلسه حیاتی برای تعیین 
حداقل 2 عضو هیات مدیره

گــر اتفــاق خاصــی رخ ندهــد مجمــع  ا
طبــق  لیس  ســپو پر ه  شــگا با

هماهنگــی قبلــی امــروز برگــزار خواهــد شــد و قــرار اســت در ایــن نشســت 
یتــی ایــن باشــگاه درمــورد اضافــه شــدن دو یــا  ضمــن بررســی وضعیــت مدیر
ســه عضــو جدیــد هیات مدیــره آن تصمیم گیــری شــود. حســین خبیــری و 
پیمــان حــدادی )عضــو به ظاهــر اقتصــادی هیات مدیــره( پیــش از ایــن از 
ســمت خــود اســتعفا داده انــد کــه قــرار اســت دربــاره اســتعفای آنهــا در نشســت 
یــاد دو عضــو جدیــد جانشــین  امــروز تصمیم گیــری شــود. بــه احتمــال خیلــی ز
آنهــا خواهــد شــد و ممکــن اســت یــک عضــو دیگــر هــم جانشــین یکــی دیگــر 
از اعضــای هیات مدیــره ایــن باشــگاه شــود. بعــد از تعییــن اعضــای جدیــد 
هیات مدیــره باشــگاه آن وقــت درمــورد تغییــر احتمالــی مدیرعاملــی در ایــن 
باشــگاه تصمیم گیــری خواهــد شــد. شــنیده می شــود بــا جابجایی هــای 
انجــام شــده در هیــات مدیــره احتمــالا بــه زودی شــاهد تغییــر مدیرعامــل 
ی  یــش آخریــن روزهایــش رو پرســپولیس خواهیــم بــود و بــه نظــر می رســد درو
 ، صندلــی مدیریــت باشــگاه را می گذرانــد. در چنــد هفتــه اخیــر چنــد مدیــر
برنامه هــای اقتصــادی خــود بــرای مدیریــت در باشــگاه پرســپولیس را بــه وزارت 
ورزش ارائــه داده و ســابقه آنهــا نیــز در نهادهــای مربوطــه مــورد بررســی قــرار 
ــا لابی هــای  ــز همــه تــلاش خــود را ب یــش نی گرفتــه اســت. در ســوی دیگــر درو
مختلــف انجــام داده تــا بتوانــد در پرســپولیس بــه کارش ادامــه دهــد. در کنــار 
ایــن موضــوع مدیرانــی هــم بودنــد کــه بعــد از بررســی وضعیــت مالــی باشــگاه 
یــش را  و بدهــی حــدود هــزار میلیــاردی ایــن باشــگاه پیشــنهاد جانشــینی درو
رد کرده انــد. قــدر مســلم هــر مدیرعاملــی در باشــگاه پرســپولیس مشــغول بــه 
کار شــود کار بســیار ســختی را بــرای پرداخــت بدهی هــای بانکــی ســنگین آن 

یکنــان و مربیــان تیــم خواهــد داشــت.  و دســتمزد باز

یک اسم عجیب برای کادرفنی
اوســـمار برای تقویت و تکمیل تیمش خواســـتار اضافه شـــدن یک آنالیزور به 
کادرش شـــده اســـت. در این میان چند آنالیزور از ســـوی عوامل مختلف تیم 
به باشـــگاه معرفی شـــده اســـت و قرار است یکی از آنها امروز یا فردا کارش را با 
سرخپوشـــان شـــروع کند. اما درمیان این نام آنالیزور ســـابق استقلال هم دیده 
می شـــود. فردی که ســـابقه چند ســـال کار با پرویز مظلومی و امیر قلعه نویی 
را در کارش دارد و به نوعی مربی اســـتقلالی محســـوب می شـــود. همین عامل 
ی به شـــدت علیه این آنالیزور جبهه گیری  باعث شـــده که کانال های هوادار
کنند و او را گزینه مناسبی برای جانشینی محمد عسگری یا مهرداد خانبان 
ی خوبی دارند و پیدا کردن  گفته نماند آنالیزورهای یحیی سابقه کار ندانند. نا

جانشین برای آنها کار سختی برای پرسپولیسی هاست. 

رقابت های لیگ برتر ووشوی آقایان در شرایطی روز جمعه 20 بهمن ماه 
به پایان رسید که تیم دانشگاه آزاد برای پنجمین دوره متوالی بر سکوی 
گردان علی شـــیرآقایی در ساندا و فرشاد عربی در  قهرمانی ایســـتاد. شـــا
تالـــو در ایـــن فصـــل نیز در دیـــدار نهایی با اقتدار موفق به شکســـت 11 
بر 3 تیم پاس فراجا شـــدند و بالاتر از این تیم جشـــن قهرمانی گرفتند. 
در رقابت هـــای ایـــن فصـــل پاس  فراجا و پارس جنوبـــی نیز به ترتیب در 
جایگاه های دوم و سوم قرار گرفتند. علی)کیوان( شیرآقایی در گفت وگو 
با »فرهیختگان« درخصوص رقابت های این فصل ووشو و کسب گلات 

قهرمانی صحبت کرد که در ادامه می خوانید. 

رقابت های لیگ برتر ووشو در شرایطی به پایان رسید که تیم دانشگاه آزاد مجددا 
بر سکوی قهرمانی ایستاد. رقابت های این فصل را چطور دیدید؟

ابتدا خدا را به خاطر کســـب پنجمین عنوان قهرمانی شـــکر می کنم. با وجود 
یکنان ایجاد  یادی که در کادر فنی و باز شرایط سختی که داشتیم و تغییرات ز
کرده بودیم توانستیم عنوان قهرمانی را برای پنجمین بار تکرار کنیم. فکر می کنم 
بهتریـــن اتفاقـــی کـــه در ایـــن فصل لیگ برای ما افتاد، این بـــود که با میانگین 
سنی خیلی پایین تر و حضور شش ورزشکار کمتر از 19 سال در ترکیب تیم 
توانســـتیم در دیدار فینال برنده شـــویم. به نظرم این اتفاق خیلی خوبی است 
و نشـــان می دهد لیگ ووشـــو هر سال از نظر رشد استعدادها، کیفیت فنی و 

بالا بودن رقابت ها سطح بالاتری پیدا می کند. 

به نظر می رســـد برخلاف ادوار گذشـــته تقســـیم نیروهای ملی پوش بین تیم ها نیز 
به خوبی اتفاق افتاده بود. 

هم در تالو و هم در ســـاندا ملی پوشـــان بین تیم های مختلف تقســـیم شـــده 
یکن داشـــتیم که فقط از  ی های آســـیایی هانگژو ما دو باز بودند. از ترکیب باز
حضور محسن محمدسیفی و شجاع پناهی در دیدار فینال استفاده کردیم. 
محسن چندین سال است که در تیم دانشگاه آزاد است و شجاع پناهی نیز 
از رده سنی جوانان کار خود را در تیم شروع کرد و طی دو سه سال گذشته به 
ی های آسیایی اعزام  او فرصت دادیم و توانست امسال در ترکیب فیکس باز
شـــود. این موضوع یک پوئن مثبت برای تیم ماســـت که همیشـــه جوان گرایی 
کثرا از رده های ســـنی پایه آمده بودند. نفراتی  داشـــتیم و بقیه ورزشـــکاران نیز ا
مثل امیرحسین همتی، سینا صادقی، عرفان محرمی و سهیل موسوی نفراتی 
هستند که در تیم جوانان به مسابقات جهانی اعزام شدند و اینجا نیز توانستند 
ی  مســـابقات فینال خود را ببرند. این درحالی اســـت که ما پنج روز قبل از باز
فینال حمیدرضا سهندی و مهدی مرادی دو ملی پوش مان که در اوزان خود 
نفرات اول تیم ملی هستند را به دلیل مصدومیت از دست دادیم. با این وجود 
غیبت این نفرات هیچ تاثیری در نتیجه ما نداشـــت و توانســـتیم با بیشـــترین 

اختلاف فینال را ببریم. 

با این شـــرایط می شـــود گفت برای تکرار عنوان قهرمانی امسال در دیدار نهایی 
یاد به چالش کشیده نشد ید؟ ز

ی کاغذ برنامه و نفرات رقبای خود را می نویسیم و پیش بینی کرده و  همیشه رو

ی کاغذ هفت  کتیک های خود را اتخاذ می کنیم. رو بعد از آن برنامه ریزی و تا
مســـابقه از 9 مســـابقه ساندا را نمی توانستیم درصد بیشتری برای برد خودمان 
یسک بالایی داشت، اما خدا را شکر در این چند سال توانستیم  قائل شویم و ر
همیشـــه تدابیر و برنامه ریزی خوبی داشـــته باشـــیم و با کمترین اشتباه پیش 
یاد  رفتیم. به خاطر همین دانشگاه آزاد همیشه توانسته است با اختلاف خیلی ز
ینی هم در تیم  رقبای خود را ببرد. خیلی خوشحال هستم که امسال حمید زر
جوانان و هم در تیم دانشگاه آزاد به عنوان مربی کنارم بود و با هم کار کردیم. 
واقعا از این همدلی و همراهی که در تیم داشت و کاملا در خدمت تیم بود، 
یادی در این موفقیت دارد. خیلی خوشحالم از تغییراتی  لذت بردم و سهم ز
که در کادرفنی داشتیم که باز هم مثبت بود و اتفاقات خوبی برای تیم افتاد. 

به قول فوتبالی ها این گلات قهرمانی )5 قهرمانی متوالی( چقدر لذت بخش بود؟
که همیشـــه تکرار موفقیت ها ســـخت تر از کسب  خیلی لذت بخش بود؛ چرا
آن برای اولین بار اســـت. صبح روز فینال و در مســـابقه نیمه نهایی خیلی از 
ی پارس جنوبـــی و پاس فراجا را  مســـئولان و افـــرادی کـــه در ســـالن بودند و باز
دیدند، فکر نمی کردند ما بعدازظهر بتوانیم با این اختلاف و این اقتدار پاس 
فراجا را ببریم. با این حال به تیمم مطمئن بودم، به خاطر اینکه نفراتی که واقعا 
حرفـــه ای زندگـــی می کننـــد در کنـــار ما بودند. اصلا به رزومه قهرمانی و ســـن و 

ی  یکنانم فکر نمی کردم و با توجه به شـــرایط فعلی بچه ها، به پیروز ســـال باز
ایمان داشتم. خدا را شکر این طرز فکر من نتیجه داد و کل تیم نیز همراهی 
کرد. البته ما دو بخش تالو و ساندا هستیم. در تالو نیز فرشاد عربی به عنوان 
سرمربی استاد است و همیشه کار خود را با بالاترین کیفیت انجام می دهد. 
در تالو نیز ورزشـــکاران ما فوق العاده و همه کم اشـــتباه و موفق بودند. در تالو 
نیز رقابت خیلی ســـنگین بود و فرشـــاد کار بسیار سختی داشت. می دانم در 
چهار بســـته از پنج بســـته ای که مســـابقات تالو برگزار می شـــود، واقعا رقابت 
بســـیار ســـنگین و نزدیـــک بـــود. در هر کدام از تیم هـــای پارس جنوبی، پاس و 
کندگـــی در تالو نیز خیلی  تیـــم مـــا نیـــز دو ملی پوش حضور داشـــت و این پرا
بیشتر از ساندا بود. از فرشاد عربی نیز باید تشکر کنم که همیشه کار خود را 

به درستی انجام می دهد. 

حضور محســـن محمدســـیفی به عنوان پرافتخارترین ووشـــوکار ایران چقدر در 
تیم شما نقش دارد؟

ما از محســـن فقط برای دیدار فینال اســـتفاده کردیم، محســـن با وجودی که 
در لیگ های حرفه ای MMA مبارزه می کند، در لیگ و تیم دانشگاه آزاد نیز 
مسابقه می دهد و اصلا در مورد مبلغ قرارداد از ما سوال نمی پرسد. موضوعی 
یکنان جوان یک الگو باشـــد و همیشـــه نیز حضورش به  که می تواند برای باز

جوانان  انگیزه می دهد. 

نقش مسئولان باشگاه دانشگاه آزاد را در این قهرمانی چگونه دیدید؟
ی  باید از امیرعباس لشـــگری به خاطر نگاه حرفه ای به ورزش تشـــکر کنم. و
همیشه حمایت خوبی از تیم هایی که شایستگی خود را ثابت کردند داشته 
گر تیم ما موفق بوده به تیم ما توجه کرده اســـت و این نگاه  اســـت و هر ســـال ا
در رشـــته های دیگـــر نیـــز وجود دارد. باشـــگاه دانشـــگاه آزاد علاوه بر اینکه به 
ی در مورد رشـــد و توسعه  کســـب عناوین قهرمانی فکر می کند، سیاســـتگذار
رشـــته ها نیز دارد و به این مهم کمک می کند. لشـــگری همیشـــه از ما خواسته 
از ورزشـــکاران جـــوان حمایت کنیـــم و مبالغ خیلی بالایی پیشـــنهاد ندهیم 
کـــه ورزشـــکاران فقط به خاطر پول این باشـــگاه را انتخـــاب کنند. در کنار آن 
امکانات خوبی را مهیا کنیم تا به ورزشکاران کمک شود آمادگی و سطح فنی 
خود را بالا ببرند. حضور دانشـــگاه آزاد در رشـــته های مختلف باعث تشـــویق 
ورزشکاران به ادامه تحصیل شده است و شرایط ویژه ای را برای ورزشکاران 

دانشجو گذا شتند و این باعث  انگیزه آنها شده است. 

فدراسیون ووشو به زودی قرار است کادرفنی تیم های ملی خود را انتخاب کند. 
با توجه به سابقه سرمربیگری و مربیگری در تیم های جوانان و بزرگسالان چقدر 

امیدوار هستید از وجود شما در تیم های ملی دوباره استفاده شود؟
واقعیت این است که خیلی صحبت جدی نشده و قرار است همین روزها 
صحبـــت کـــرده و برنامه هـــای خـــود را ارائـــه دهیـــم. در هر رده، بخـــش و به هر 
عنوانی که فدراســـیون بخواهد با افتخار کار خواهم کرد. طی این چند ســـال 
به عنوان مربی در کنار اوجاقی بودم و امسال نیز در رده سنی جوانان به عنوان 
ســـرمربی و در رده بزرگســـالان نیز به عنوان مربی در کنار امیر اوجاقی حضور 
داشـــتم و واقعا از حضور در کنار او لذت بردم و از تجربیاتش اســـتفاده و کار 
یاد گرفتم. از اینکه دوباره به من اعتماد شـــود خوشـــحال خواهم شـــد و خودم 
نیز برنامه ریزی برای کار در تیم ملی دارم و امیدوارم باز هم این فرصت داده 

شود که بتوانم در این مسیر فعالیت کنم. 

2 عضو جدید در راه هیات مدیره پرسپولیس

درویش رفتنی شد؟
بی توجهی 2 ملی پوش به خواسته اوسمار

شیرآقایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بهترین اتفاق قهرمانی با میانگین سنی پایین تر بود

گلات قهرمانی واقعا لذت بخش بود
 خیلی ها فکر نمی کردند فینال را با این اقتدار ببریم        باشگاه دانشگاه آزاد باعث تشویق ورزشکاران به تحصیل شده است
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

 مهدی اولاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: 
شکستگی مچ پایم مدال طلایم را تبدیل به نقره کرد

از پارالمپیک پاریس 2 طلا می خواهم

»شـــاید اگـــر مچ پایم نمی شکســـت، مـــدال نقـــره ام تبدیل به طلا 
می شـــد« این روایت مهدی اولاد از بازی های پاراآســـیایی هانگژو 
اســـت. ورزشـــکاری که رنک یک جهان در پرتاب وزنه و رنک دو 
جهـــان در پرتـــاب دیســـک را به نام خود ثبت کرده اســـت، یکی از 
پرافتخارترین ورزشکاران ایران در پارالمپیک و بازی های پاراآسیایی به 
حساب می آید و به دست آوردن چندین مدال در مسابقات سطح 
توقعات را از او بالا برده است. اولاد در گفت وگو با »فرهیختگان« و 
در شرایطی که مدت زمان زیادی تا پارالمپیک پاریس باقی نمانده، 
از تلاش های بی وقفه اش برای طلایی شدن رنگ هر دو مدالش در 

پارالمپیک پاریس گفت. 

تجربه بازی های آسیایی هانگژو برای شما چطور بود؟ کسب یک مدال 
طلا، یک نقره و البته سهمیه المپیک پاریس. 

سهم من از هانگژو یک طلا و یک نقره شد. در مسابقات پرتاب وزنه مچ 
پای من شکســـت و متاســـفانه نتوانســـتم طلا بگیرم ولی ســـه روز بعد در 
مسابقات پرتاب دیسک با تیپ بندی سنگینی که دکتر انجام داد و با 
مسکن قوی، خدا را شکر موفق شدم مدال طلا بگیرم. در دیسک اختلاف 
مستقیم من خیلی زیاد بود و کار راحت تری داشتم اما در پرتاب وزنه در 
همان پرتاب اول این اتفاق برایم افتاد و مچ پای من با زه لب دایره برخورد 

کرد و قوزک پایم دچار شکستگی شد. 
پاداش های شما به صورت تمام و کمال پرداخت شد؟

؛ ما هر ســـری که دو یا چنـــد مدال می گرفتیم،  دربـــاره پـــاداش پای ســـکو
پـــاداش هـــردو را بـــه ما می دادند ولی این بار پاداش مـــدال نقره را ندادند. 
دست مسئولان درد نکند! پاداش های وزارت ورزش هم که هنوز پرداخت 
نشـــده و قرار اســـت زمانش را اعلام کنند. البته گفته بودند قبل از ســـال 
جدیـــد پرداخت خواهد شـــد ولی فعلا خبری نیســـت. امیـــدوارم هرچه 

زودتر این اتفاق بیفتد. 
این روزها اوضاع تمرین چطور اســـت؟ فرصت زیادی تا پارالمپیک باقی 

نمانده است. 
خدا را شـــکر همه چیز عالی اســـت. بیست وهشـــتم برای اردو به کیش 
می رویم. امیدوارم تمرین ها خوب پیش برود. آنجا یک رکوردگیری درون 

اردویی داریم. 
پـــس از عملکرد خودتان راضی هســـتید و بهتریـــن رکوردهای خودتان را به 

ثبت رسانده اید. 
بله، شرایط خوب است. الان هم در فصل بدنسازی هستیم. به امید خدا 
اواخر اردیبهشت برای مسابقات جهانی به ژاپن خواهیم رفت. در این 
مسابقات سهمیه پارالمپیک پاریس توزیع می شود که البته من در هر دو 
ماده دیسک و وزنه سهمیه پارالمپیک را کسب کرده ام و حضورم در این 

تورنمنت برای محک زدن خودم است. 
عملکرد درخشان شما در تمامی مسابقات سطح توقع را برای مدال آوری 

بالا برده است. به نظرتان احتمال مدال آوری مان در پاریس چقدر است؟
من در هردو رشته جزء نفرات اول و دوم دنیا هستم و اگر اتفاقات غیرمترقبه 
پیش نیاید و همه چیز طبق روال و برنامه جلو برود، باید بگویم که شانس 
مدال را تقریبا مسجل و حتمی می دانم و تمام تلاشم بر این است که بتوانم 
در هر دو رشته طلا بگیرم. من الان در پرتاب وزنه رنک یک جهان هستم 
و در پرتاب دیسک رنک دو جهان. امیدوارم که خداوند کمک کند و در 
پاریس رنگ هر دو مدال من طلایی شـــود. من تمام تلاشـــم را می کنم که 

بتوانم با دو مدال طلا از پاریس به کشور برگردم.

گفتوگو

یگانه عصاری
خبرنگار


